
 

Tweede Commissie - Verslag van de vergadering 

kenmerk 2019/2decom/20/03/2019 
betreft 2de commissie  
       

 
 
 
 
 
Hilde De Sutter, voorzitter van de 2de commissie, opent de 
zitting om 18u.  
 

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van 20 
februari 2019 
 
Geen opmerkingen. Het verslag wordt goedgekeurd. 
 

2. Financiën – Budget 2019 
Vaststelling van de 1ste reeks wijzigingen 
 
Gedeputeerde Moens wijst op twee zaken bij de 1ste reeks 
wijzigingen: de vermindering van de partijfinanciering en 
de verschuiving van het budget regiomarketing voor 
sportmanifestaties naar vergoedingen lesgevers Paulo. 
Hilde Bruggeman merkt op dat dit geen budget is van sport 
maar een budget van communicatie voor regiomarketing. 
Gedeputeerde Moens beaamt: een budget voor 
regiomarketing met nadruk op sport. 
Koen Roman informeert naar de herneming van de saldi 
die bij de wijzigingen zijn opgenomen. Stefaan De Smet 
antwoordt dat dit saldi zijn van projecten in uitvoering 
waarvoor de provincie een bepaald engagement heeft 
aangegaan en die over verschillende jaren lopen. Conform 
het engagement worden de saldi overgedragen naar het 
jaar daarop. 

3. Financiën  
Rapportering financieel beheerder over 2018 
Kennisneming 
 
De financieel beheerder geeft toelichting bij zijn rapport 
over 2018 aan de hand van een powerpoint. Die wordt nog 
bezorgd aan de leden. Hij dient als financieel beheerder 
minstens een maal per jaar te rapporteren aan de raad. 
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Hij staat achtereenvolgens stil bij:  
- voorafgaande krediet- en wetmatigheidscontrole 

(voorafgaand visum en debiteurenbeheer) 
- thesaurietoestand, liquiditeitsprognose, en evolutie van 

de budgetten 
- de financiële risico’s (beheerscontrole). 
Hij concludeert dat er geen problemen te verwachten zijn 
en dat de financiën van de provincie Oost-Vlaanderen 
gezond zijn. 
Er zijn geen bijkomende vragen bij de rapportering en de 
voorzitter bedankt de financieel beheerder om de gelden 
zo goed te beheren en dit duidelijk naar voor te brengen. 
Gedeputeerde Moens sluit zich daar bij aan. 

4. OFP Pensioenfonds van de provincie Oost-Vlaanderen – 
vertegenwoordiging  
Aanduiding van Elisabet Dooms als vervanger van de 
Voorzitter van de Algemene Vergadering en herroeping 
wegens vergissing van de aanduiding van Hans Mestdagh 
bij besluit van 27 februari 2019 
 
Geen vragen of opmerkingen. 

5. Egov – Informatieveiligheid 
Goedkeuring informatiebeveiligingsbeleid 
 
Geen vragen of opmerkingen. 

6. Logistiek – Verzending Gent Centrum 
Uitbesteden brievenpost en pakjes d.m.v. aansluiting bij de 
raamovereenkomst van de aankoopcentrale Facilitair 
Bedrijf 
 
Geen vragen of opmerkingen. 

7. Gemeentelijke Administratieve Sancties 
Rapportering over de werking 2018 
Kennisneming 
 
Gedeputeerde Moens zegt dat de specialisten van de 
dienst Juridische Aangelegenheden en Bestuurszaken 
aanwezig zijn om op vragen of opmerkingen in te gaan bij 
dit rapport.  
Koen Roman vraagt of men zicht heeft op de redenen 
waarom minder gemeenten een beroep doen op 
provinciale ondersteuning inzake verkeer dan voor niet-
verkeer (zwerfvuil, nachtlawaai,…). 
Gedeputeerde Moens antwoordt dat dit behoort tot de 
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keuze van het lokale bestuur en dat wij moeilijk kunnen 
beoordelen waarom zij die keuze maken. Anna Bracke vult 
als mogelijke verklaring aan dat zwerfvuil een probleem is 
dat je overal aantreft en dat het inderdaad de keuze is van 
de lokale besturen zelf om te beslissen of zij voor 
verkeersinbreuken opteren voor GAS-boetes en indien ja, 
of zij daarvoor beroep doen op provinciale ondersteuning. 
Ook het aspect dat het pas sinds 2015 is dat gemeenten 
bijkomend een beroep kunnen doen op de provinciale 
ondersteuning inzake dossiers GAS-verkeer kan een rol 
spelen, zegt Nico De Smet. Er zijn ook nog andere 
manieren om verkeersinbreuken te beboeten; retributies bij 
voorbeeld. Geertrui Neirynck vult nog aan dat er ook 
politiezones zijn die het belangrijk vinden dat het geld van 
de boetes die op de klassieke manier geïnd worden, waar 
mogelijk ook terugvloeit naar de politie via het politiefonds.  
Anna Bracke merkt tenslotte op dat er nog steeds 
gemeenten zijn die toetreden voor GAS-verkeer (stilstaan 
en parkeren). Er is een gestage groei merkbaar sinds 
2015. 
 

8. Onderwijs – Patrimonium 
PCVO Het PERSPECTIEF te Assenede, heraanleg 
toegangsweg campus Stoepe 
Goedkeuring van bestek en raming, opdracht te gunnen bij 
wijze van openbare procedure met invulling en 
bekendmaking op nationaal niveau 
 
Gedeputeerde Moens wijst er op dat het huidige dossier 
een specifieke fase betreft, met name de werken aan de 
toegangsweg en de aanpassing van een aantal technieken 
op de site van het PCVO – campus Stoepe, gelegen op 
één van de mooiste plekjes op de grens tussen Assenede 
en Evergem.  
Koen Roman merkt op dat het bestek niet aanwezig was in 
het dossier en vraagt om dit nog toe te voegen. Dit wordt 
doorgegeven. 
 

9. Onderwijs – Patrimonium 
PCVO Dender en Schelde te Zottegem 
Leveren, plaatsen en afwerken van containerklassen 
Goedkeuring van bestek en raming, opdracht te gunnen bij 
wijze van vereenvoudigde onderhandelingsprocedure met 
voorafgaande bekendmaking 
 
Gedeputeerde Moens vult aan dat deze containerklassen 
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nodig zijn omwille van de uitbreiding van de richting 
personenzorg en de nood aan extra ruimte daar. 
Geen vragen of opmerkingen. 
 

10. Onderwijs – reglementering 
Paulo – Politieopleiding 
Vaststelling van het reglement m.b.t. de basisopleidingen 
aspirant - inspecteur en aspirant – hoofdinspecteur en 
opheffing van bestaande reglementen, inwerkingtreding op 
01 april 2019  
Gedeputeerde Moens licht toe dat, naast een aantal 
taalkundige correcties, de aanpassingen voornamelijk 
betrekking hebben op het correct dragen van het uniform 
en op regels met betrekking tot wapenbeveiliging en 
privacy. 
Geen vragen of opmerkingen. 
 

11. Patrimonium – PAM Velzeke 
Openbare verkoop woning en bijhorende grond Molenlos 2 
Machtiging van de Deputatie de openbare verkoop af te 
handelen voor minimum de prijs opgenomen in het 
schattingsverslag 
 
Geen vragen of opmerkingen. 
 

12. Patrimonium – Leopoldskazerne te Gent 
Private ontwikkeling van de site: 

• - Goedkeuring van de zakenrechtelijke structuur van de 
verschillende zones van de site 

• - Machtiging van de Deputatie tot het stellen van alle 
noodzakelijke rechtshandelingen en de administratieve 
afhandeling van de akten 
 
Hilde Bruggeman vraagt naar de situatie van het deel van 
het HISK; Is dit eigendom?  
Kristof Goethals antwoordt dat er onderscheid gemaakt 
wordt tussen het deel dat volledig eigendom is van de 
provincie - de hoek gericht richting ring, de zgn. “punt” - en 
de delen die in mede-eigendom zijn. Het HISK behoort met 
de multifunctionele ruimte en de parking tot de privatieve 
kavels. In mede-eigendom omdat er boven en onder het 
HISK andere eigenaars zijn. Dit is zaakrechtelijk blijkbaar 
de beste oplossing.  
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Bart Blommaert vraagt of er voor die delen dan ook een 
syndicus moet aangeduid worden. Kristof Goethals 
antwoordt bevestigend. 
Koen Roman merkt op dat bij de delen in mede-eigendom 
de externe partners substantieel moeten bijdragen aan het 
onderhoud en vervangingsinvesteringen. Dit wordt niet 
verder geconcretiseerd. Hij vraagt zich af hoe de provincie 
de opvolging ziet. En hoe kan de provincie zekerheid 
krijgen dat dit niet enkel gaat om groenonderhoud, maar 
ook om de vervangingsinvesteringen waarvan sprake.  
Kristof Goethals antwoordt dat de gesprekken nog lopende 
zijn en daardoor nog geen details of bedragen worden 
vermeld. Hij benadrukt dat het zeker de bedoeling is dat de 
externe partners “substantieel’ (dit zal nog verduidelijkt 
worden in de effectieve overeenkomst) bijdragen voor 
zowel onderhoud (groenaanleg, EGW, …) als 
vervangingsinvesteringen (bij voorbeeld meubilair, 
verlichtingspalen, …). Het principe wordt nu al voorgelegd 
aan de raad omdat er in april geen raadszitting is en de tijd 
dringt. Binnen de 4 maanden na het verkrijgen van de 
omgevingsvergunning dient de koop gesloten te worden. 
 

13. Patrimonium 
Dienstencontract voor het op afroep verrichten van 
schattingen van de waarde van onroerende goederen en 
aanverwante rechten 
Goedkeuring van bestek en raming, opdracht te gunnen bij 
wijze van openbare procedure op nationaal niveau 
 
Geen vragen of opmerkingen. 

14. Patrimonium 
Raamcontract voor het op afroep verrichten van diverse 
metingen van onroerende goederen door een 
landmetersbureau 
Goedkeuring van bestek en raming, opdracht te gunnen bij 
wijze van openbare procedure op nationaal niveau 
 
Geen vragen of opmerkingen. 

15. Bestuurszaken – vertegenwoordigingen 
Algemene Vergadering – aanduidingen: 

• - VMW: 1 effectief en 1 plaatsvervangend lid 

• - VLM: 1 effectief en 1 plaatsvervangend lid 

• - CEVI vzw: 1 effectief en 1 plaatsvervangend lid 

• - EthiasCo cvba: 1 effectief en 1 plaatsvervangend lid 
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• - De Lijn: 1 effectief en 1 plaatsvervangend lid 

• - Waalse Krook cvba met sociaal oogmerk: 1 effectief en 1 
plaatsvervangend lid 

• - Gemeentelijke Holding nv: 1 effectief en 1 
plaatsvervangend lid 
 
Raad van Bestuur - voordrachten: 
 

• - VMW: 1 effectief lid 

• - VLM: 1 effectief lid, mannelijke kandidaat en 1 effectief 
lid, vrouwelijke kandidaat 

• - CEVI vzw: 4 effectieve leden 

• - EthiasCo cvba: 1 effectief lid 

• - Waalse Krook cvba met sociaal oogmerk: dubbele 
voordracht van 3 mannen en 3 vrouwen 
 
 
Directiecomité – voordracht: 
 

• - CEVI vzw: 1 effectief lid 
 
College van Toezicht – voordracht: 
 

• - Cevi vzw= 1 effectief lid 
 
Raadgevend Comité – voordracht: 
 

• - EthiasCo cvba: 1 effectief lid 
 
Aandeelhoudersbestuur drinkwater – voordracht: 
 

• - VMW : 1 effectief lid 
 
Er zijn geen vragen bij de voordrachten. 
 

16. ICT – Hardware en Software 
Goedkeuring aansluiting bij ICT – Aankoopcentrale stad 
Brugge voor een bepaalde verlengbare periode en 
machtiging van de Deputatie tot het stellen van de nodige 
rechtshandelingen en uitvoerende handelingen 
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Hilde Bruggeman vraagt zich af waarom precies de 
aankoopcentrale van de stad Brugge. Paul Fostier 
antwoordt dat zij contracten tegen elkaar afwegen en dat 
het voor de provincie Oost-Vlaanderen interessant is om 
nu toe te treden tot de raamovereenkomst die de stad 
Brugge heeft afgesloten. Nu al met zes percelen omdat het 
voor EGov nodig is om daar op te kunnen inpikken en er in 
april geen raadszitting is. Deze raamovereenkomst 
overlapt ook deels met de eigen aankoopcentrale. 

17. Erfgoed – vzw Monumentenwacht Vlaanderen – 
vertegenwoordiging 
Aanduiding voor de Algemene Vergadering en de Raad 
van Bestuur: 

• - vast lid: de gedeputeerde voor Erfgoed 

• - 1ste plaatsvervangend lid: de directeur Erfgoed 

• - 2de plaatsvervangend lid: het diensthoofd 
Monumentenwacht Oost-Vlaanderen 
 
Geen vragen of opmerkingen. 
 

18. Toelichting: rechtspositieregeling personeel 
 
De voorzitter leidt de presentatie van Inge Dellaert in. 
Mevrouw Dellaert is gevraagd om toelichting te geven over 
de rechtspositieregeling (RPR) van het provinciebestuur en 
meer specifiek in te zoomen op het hoofdstuk van de 
loopbaan. Zij zal een poging doen om de RPR, die bestaat 
uit 6 verschillende blokken, op 10 minuten in vogelvlucht 
toe te lichten. De presentatie wordt bezorgd aan de 
commissieleden. 
Selectie. Bart Blommaert vraagt of de personeelsleden 
onmiddellijk een contract krijgen van onbepaalde duur als 
ze in dienst komen. Inge Dellaert antwoordt dat dit afhangt 
van de situatie. Of het een vervanging betreft, een project 
of een selectie voor een contract van onbepaalde duur.  
Filip Van Laecke vraagt of bij selecties werving, interne 
mobiliteit en bevordering gecombineerd kunnen worden. 
Dit kan en gebeurt ook meestal.  
An Vervliet vraagt of voor deze selecties zowel statutairen 
als contractuelen in aanmerking komen. Inge Dellaert 
antwoordt bevestigend.  
Bij het blok leren en ontwikkelen vraagt Filip Van Laecke of 
daar een apart budget voor is. Inge antwoordt dat er een 
globaal budget is voor leren en ontwikkelen waaruit geput 
wordt per aanvraag. Filip Van Laecke vraagt of iedereen 
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hiervoor dezelfde kansen krijgt. Inge Dellaert antwoordt dat 
het de rol is van het departement personeel om hierover te 
waken en dat ook de leidinggevenden hierin een 
belangrijke rol spelen. 
Evaluatie. Vanaf 1 januari 2018 werd de verplichte 
evaluatie afgeschaft en vervangen door een ander 
systeem. Als personeelslid kan je in 3 verschillende 
situaties terechtkomen: de groene, oranje en rode situatie.  
Afhankelijk van de situatie waarin je je bevindt, vinden er 
bepaalde gesprekken plaats. Jaarlijks vindt er een 
ontwikkelgesprek plaats. Er komt geen evaluatieprocedure 
zolang die prestaties van hetzelfde niveau blijven. Het 
overgrote deel van de personeelsleden bevindt zich in de 
groene situatie.  
Filip Van Laecke vraagt of dit proces digitaal wordt 
opgevolgd. Dit is niet het geval. We gebruiken wel het 
programma eHRM om een deel van de 
personeelsprocessen digitaal op te volgen. 
Walter Roggeman vraagt of de personeelsleden die bij 
voorbeeld bij de Regionale Landschappen en de 
Bosgroepen werken, onder dezelfde RPR vallen. Inge 
Dellaert antwoordt dat dit niet het geval is omdat zij vzw’s 
zijn.  
Bart Blommaert vraagt daarop of de APB’s dan onder 
dezelfde RPR vallen? Dit blijkt niet het geval te zijn. De 
RPR’s zijn wel voor het grootste deel (90 tot 95 %) gelijk. 
Bovendien geeft de provincie telkens de wijzigingen door 
om de RPR’s zoveel als mogelijk te kunnen aligneren. 
 
De voorzitter Hilde De Sutter vraagt of de middagsessies 
waarvoor zij reclame zag op de verdiepingen in PAC Zuid, 
onder leren en ontwikkelen vallen en of daar veel 
belangstelling voor is. Zij zag bij voorbeeld een 
middagsessie over verbaal geweld. Inge Dellaert antwoordt 
dat deze middagsessies inderdaad uitgaan van leren en 
ontwikkelen en dat de onderwerpen zeer divers zijn. Ze 
merkt wel een evolutie van afname van kennisgerichte 
vormingen naar vormingen die inzetten op veerkracht en 
mentale gezondheid. Zoals yoga waar momenteel ook een 
lessenreeks aangeboden wordt.  
 
De voorzitter dankt Inge Dellaert voor de vlotte 
uiteenzetting. 
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19. Varia 
Er zijn geen variapunten meer. 

De voorzitter dankt de aanwezigen en sluit de vergadering om 
19u05. 

 

Gent, 20 maart 2019

Ambtenaar-verslaggever  De voorzitter    

 

Anneke Lippens   Hilde De Sutter 


